
Olot demana a Telef�nica que abaixi el preu de la connexi� a

la f ibra �ptica
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L'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas (CiU), segons va explicar a R�dio Olot, ahir es va reunir amb

representants de Telef�nica. La f inalitat va ser aconseguir que la companyia abaixi el preu de la connexi� a la

seva xarxa de f ibra �ptica. L'alcalde va fer la demanda per tal d'afavorir les empreses de la Garrotxa.

Va explicar que es tracta d'una manera de trobar una soluci�, mentre s'espera l'arribada de la f ibra �pica a trav�s

de la Xarxa Ober ta de Catalunya. Ara, la xarxa p�blica arriba f ins als t�nels de Bracons a la Vall d'en Bas. Va

indicar que s'estan acabant els tr�mits burocr�tics i que a l'any vinent Olot ja estar� connectada a la xarxa

p�blica de f ibra �ptica de Catalunya.
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